
Inspreekreactie van de heer P. Kempen 

 

Ik heb twee punten die ik graag beantwoord zou willen hebben en dat zijn: _ de vergunning is 

verleend op basis van, naar mijn menig, verkeerde argumenten .  Alle bomen zouden ziek zijn, later 

blijkt dat er slechts een ziek is. Tevens word er in de vergunning gesproken over de  Spoorstraat- 

Brabantweg.Dit had moeten zijn Stationsweg. 

Mijn tweede punt is dat de commissie bezwaarschriften mij als niet belanghebbende ziet. De bomen 

zijn van de gemeente, dus eigenlijk van alle inwoners, dus ook van mij. Tevens ben ik van mening dat 

ik door mijn inzet van meer dan 25 jaar om Gennep op natuurgebied mooier te maken meer recht 

van spreken heb en dat ze mij te gemakkelijk als niet belanghebbende hebben gezien. 

Peter Kempen. 

 


